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Inleiding 

In november 2017 nam de raad een motie aan waarbij de handhaving mbt het parkeren in de 

Nieuwstraat in Medemblik werd geïntensiveerd. Over de resultaten is enige malen zowel spontaan 

als op vragen van onze fractie gerapporteerd. Die resultaten waren positief te noemen. De 

afgelopen tijd hebben wij zowel op basis van eigen waarneming als uit opmerkingen van 

bewoners/gebruikers van de straat geconstateerd dat de handhaving sterk verminderd lijkt. De 

parkeerschijf wordt volop ‘misbruikt’ en het parkeren op de stoep is weer toegenomen. Er wordt 

regelmatig geparkeerd op het zebrapad. Grote ergernis van velen is het plaatsen van auto’s op de 

rijbaan, waardoor de doorgang wordt belemmerd. 

 

1.  Is het juist dat minder wordt gehandhaafd dan op basis van de laatste rapportage werd 

teruggemeld? Zo ja, sinds wanneer is dat het geval? 

antwoord  De aanpak van het coronavirus per 16 maart 2020 vraagt een veranderende inzet van de 

toezichthouders, juristen en adviseurs openbare orde en veiligheid. Dit heeft effect op 

de gestelde ambities van het uitvoeringsprogramma handhaving- en veiligheid 2020. Er 

is in de afgelopen maanden minder gecontroleerd op de blauwe zones. Wel handhaven 

de Boa's actief op de meldingen en excessen (parkeren op trottoir, invaliden en 

parkeerverbod).  

 

Tot 18 augustus 2020 zijn in totaal 158 bekeuringen uitgeschreven. 93 bekeuringen in de 

periode voor de coronamaatregelen (15 maart) en 63 bekeuringen gedurende de 

coronamaatregelen. 

 

2. Welke zijn - indien vraag 1 positief werd beantwoord - de redenen van minder 

handhaving? 

Antwoord De brede en intensieve inzet van handhaving & veiligheid op de landelijke 

coronamaatregelen per 16 maart 2020. 



 

 

3. Heeft het college, indien de handhaving is verminderd, de raad daarover uit eigen 

beweging geïnformeerd? Zo nee, waarom heeft dit niet plaatsgevonden? Is het college in 

dat geval met ons van mening dat dat wel had moeten gebeuren? 

 

Antwoord U bent op 6 april 2020 per informatienota, kenmerk DOC-20-247009 geïnformeerd over 

de veranderde inzet van de toezichthouders, juristen en adviseurs openbare orde en 

veiligheid. Zo worden de collega's van handhaving & veiligheid de afgelopen weken 

actief ingezet om de evenementen/kermissen veilig en gezond (coronaproof) te laten 

verlopen. 

 

4. Wanneer denkt u de raad weer te rapporteren over dit onderwerp? 

Antwoord Na het coronavirus dossier komt het college met een voorstel in relatie tot het 

aanpassen/verantwoorden van de ambities 2020 en het vaststellen van het 

uitvoeringsprogramma 2021 en 2022.     

 

5. In de huidige situatie is het aantal parkeerplaatsen tijdelijk verminderd. Zou dat niet 

een extra reden moeten zijn goed te handhaven? 

Antwoord Door de verruiming van de buitenterrassen komen parkeerexcessen nog sterker in beeld. 

Het controleren of handhaven is in veel gevallen het slotstuk van het proces. Extra 

repressieve inzet door de BOA's is geen duurzame oplossing  en zorgt niet voor een 

structurele verkeersveilige situatie.   

 

 

 


